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Zápis 

z jednání Rady Místní akční skupiny Svitava z. s.  

per rollam hlasování 16. 3. 2021 

 

Termín a způsob jednání: 16. 3. 2021 v 10:30 hod., prostřednictvím aplikace https://meet2.webex.com/ 

Termín hlasování: 16. 3. 2021 (po ukončení online jednání) 

Způsob hlasování: korespondenční formou (e-mailem)  

Možnosti hlasování: PRO, PROTI, ZDRŽEL SE; nedoručí-li člen orgánu své vyjádření nebo souhlas s 
návrhem usnesení ve stanovené lhůtě, platí, že s návrhem nesouhlasí. 

 

Přítomní členové rady: Vladimír Buchta, Mgr. Milada Vacková, Jiří Tesař, Mgr. Iva Kumhálová, Pavel Čížek 

Omluveni: 4 – Mgr. Marta Bauerová, Petr Havlíček, Zdeněk Kadlec, Lucie Musilová 

Neomluveni: 0  

Ostatní přítomní: Ing. Tereza Satrapová, Petr Škoda, DiS. 

 

Program jednání Rady: 
1. Výběr projektů podaných do 4. Výzvy z PRV (po přehodnocení projektů) 
2. Návrh rozpočtu na rok 2021 
3. Tvorba strategie pro programové období 2021-2027 
4. Členské záležitosti 

 

 

ÚVOD 
Jednání proběhlo online prostřednictvím aplikace https://meet2.webex.com/, které řídil vedoucí zaměstnanec 
pro realizaci strategie CLLD Petr Škoda, DiS. 

 

Ad 1) V prvním bodu informoval členy rady o situaci, která nastala u projektů ve Fichi č. 1 – Podpora zemědělských 
podnikatelů.  

Při administrativní kontrole projektů na RO SZIF u žádostí pana Vlastimila Hejla (reg. č. 
20/004/19210/453/133/003403) a Vojtěcha Štěpánka (reg. č. 20/004/19210/453/113/003394) bylo zjištěno, že 
žadatelům byly neoprávněně přiděleny body za preferenční kritérium č. 5 Žadatel je začínající podnikatel nebo 
mladý začínající zemědělec. Žadatelé nesplňují ani jednu z těchto definici, proto není možné jim za toto kritérium 
body přidělit.  

Dne 1. 3. 2021 byli hodnotitelé, kteří provedli předhodnocení projektů pana Hejla a Štěpánka (Mgr. Blahoslav 
Kašpar, Mgr. Vlasta Pechancová, Mgr. Jana Kovářová) vyzváni k opravě bodového hodnocení. Opravené bodové 
formuláře byli členy VK zaslány na MAS v termínu do 2. 3. 2021. 

Po přebodování došlo k situaci, že před projekty pana Hejla a Štěpánka se dostal projekt žadatele Zemědělské 
obchodní družstvo Opatovec. Tyto 3 projekty by v součtu požadavků na dotaci byly nad alokaci MAS a nebylo by 
možné je podpořit. V případě doložení čestného prohlášení, žadatele Zemědělského obchodního družstva 
Opatovec, ve kterém bude uvedeno, že žadatel nemá o realizaci projektu již zájem, se uvolní část alokace a bude 
možné podpořit projekty pana Hejla a Štěpánka v plné výši (konzultováno s CP SZIF Praha). Žadatel, Zemědělské 
obchodní družstvo Opatovec, doložil na MAS Čestné prohlášení žadatele dne 5. 3. 2021 (součást přílohy zápisu).  
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Radním byly předány podklady z jednání Výběrové komise, která provedla přehodnocení výše zmíněných 
projektů. Po projednání, byl zaktualizován Seznam vybraných a nevybraných Žádostí do 4. Výzvy MAS 
Svitava/PRV, který rada schválila a byl podepsán předsedou MAS.  

 
Z důvodu zamezení případného střetu zájmů se hlasování zdrželi tito členové Rady: 

Jiří Tesař, Pavel Čížek. 

 

USNESENÍ: 

1 a. Rada MAS schvaluje výběr 31 žádostí k dotační podpoře přijatých ve 4. Výzvě MAS Svitava / PRV (po 
přehodnocení projektů). 

1 b. Rada MAS schvaluje zaktualizovaný Seznam vybraných a nevybraných Žádostí o dotaci podaných do 4. 
Výzvy MAS Svitava / PRV (po přehodnocení projektů). 

Hlasování: Pro: 3 Proti: 0  Zdržel se: 2 

 

Ad 2) V dalším bodě Petr Škoda, DiS., předložil přítomným navržený rozpočet na rok 2021. Jednotlivé položky 
blíže okomentoval. 

USNESENÍ: 

2. Rada a Výbor MAS schvalují předložený návrh rozpočtu na rok 2021. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0  

 

Ad 3) Rada byla informována o tvorbě strategie pro programové období 2021 – 2027. V současné probíhají práce 
na analytické části, která je podložena dotazníkovým šetřením v území. Dále byli radním prezentovány další 
postupy tvorby, plánované termíny či postup předkládání žádostí strategií. 

USNESENÍ: 

3. Rada MAS bere na vědomí informace o tvorbě strategie pro programové období 2021 – 2027. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

Ad 4) Rada projednala členské záležitosti spolku, kde byla informována o odstoupení několika členů z MAS a o 
úhradě členských příspěvků za rok 2020. 

USNESENÍ: 

4. Rada a Výbor MAS bere na vědomí ukončení členství ČESKÉHO SVAZU CHOVATELŮ, Základní organizace 
Koclířov, Mgr. Markéty Havlíčkové a Petra Škody, DiS. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZÁVĚR 

Hlasování per rollam bylo ukončeno 16. března 2021. 

Výsledek hlasování bude potvrzen na prvním prezenčním jednání rady MAS. 

 

Zapsal: Petr Škoda, DiS. 

 

Ve Svitavách 17. 3. 2021 

 

         Vladimír Buchta v. r. 
              předseda Rady 
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Přílohy: 

1. Čestné prohlášení žadatele (ZoD Opatovec) 
2. Seznam vybraných a nevybraných žádostí o dotaci 
3. Aktuální složení orgánů podílejících se na výběru projektů_Rozhodující orgán 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 















počet subjektů počet subjektů v %
1 20%

Soukromý sektor: 4 80%

Název subjektu (PO, FOP)/Jméno a příjmení (FO)
Jméno zástupce (pouze v případě účasti 
jiného zástupce než delegované osoby, s 

kontrolou přiložené plné moci)
Podpis Přítomen na zasedání Hlasování Sektor 5 100%

1 Vladimír Buchta ANO PRO soukromý
2 Iva Kumhálová ANO PRO soukromý
3 Mikroregion Brněnec NE NEPŘÍTOMEN
4 Mikroregion Svitavsko ANO ZDRŽEL SE veřejný
5 Městská knihovna ve Svitavách NE NEPŘÍTOMEN
6 Petr Havlíček NE NEPŘÍTOMEN
7 Lucie Musilová NE NEPŘÍTOMEN
8 Milada Vacková ANO PRO soukromý
9 Sportovní klub FC Koclířov ANO ZDRŽEL SE soukromý

Název MAS

Rada
V004

Olomoucká 1097/26, Svitavy, 568 02
16.03.2021

Místní akční skupina Svitava z. s.
Rozhodovací

Název orgánu:
Indentifikace Výzvy MAS

Prezenční listina ze dne:
Místo jednání:

Orgán:

Celkový počet Partnerů MAS účastnících se 
hlasování:

Veřejný sektor:

podmínka max. 50% veřejného sektoru SPLNĚNAVýsledný stav
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